

Referat fra styremøte 3 Brevik Seilforening 16.04.2024

Til stede: Morten Zimarseth, Ole Øyvind Ingebretsen, Bård Sæthre, Nina Klavenes, Pål Klavenes, Nils Petter Hovemoen, Knut Olaf Hauge, Espen Johnsen

Ikke til stede: Andreas Buskop, Julia Lindland, Ole Martin Lidal

Velkommen inn i styret til Morten som ny leder og Julia som vara.

Sak 9/24 Godkjenning av forrige møtes referat.

- Godkjent

Sak 10/24 Status økonomi, Knut Olaf Hauge – oppdatering etter årsmøte

- Innskudd 1.550.053kr pr april.
- Lån 2.670.987kr pr april.
- Rutiner på henting av post, innsending av fakturaer og betaling av disse fungerer nå bedre.
- Sponsorere: Morten har noen kontakter som kanskje kan bidra med noen midler
- Angående kiosken så gjør vi som i fjor med lister over ansvarlige får dommere og kiosken. Ole Øyvind handler i første omgang inn pølser/ brød ol til en start.

Sak 11/24 Status Anlegg, noe som må forberedes før vårdugnaden

- Maling av klubbhus: Det er en stor jobb. Trenger lift og mange som stiller. Forslag om å leie lift en uke og sette opp lag hver kveld. Hva koster det å sette det bort? Sponsing? Vi har maling. Ole Øyvind sjekker pris på lift. Espen sjekker pris på malere.
- Bryggeanlegg: Ole Øyvind vasker uteriggere fri for mose. Espen forsøker å kalle inn til dugnad å legge ut uteriggere. Pål hjelper til å legge ut forespørsel på Facebook.
- Sanitær: ny lås på sanitærbygg Ole Øyvind.
- Veg og parkering: Espen sjekker med Henrik om å blåse bort grus på veien.

Sak 12/24 Vårdugnad dato? Espen Johnsen /Ole Øyvind Ingebretsen

- Det er vanskelig å finne en helgedag for dugnad da huset er bortleid på aktuelle tidspunkt. Vi forsøker å kalle inn til mindre dugnader på ukedager.

Sak 13/24 Status vann og avløp, en teknisk og praktisk oppdatering, Ole Øyvind Ingebretsen

- TvesterudLund har overtatt landjobber. Mulig oppstart etter ferien.

Sak 14/24 Søknad tilskudd Kjøkken, informasjon Morten Th. Z / Trine. Her kom en frist kjapt, og vi måtte ta en beslutning

- Det er søkt om tilskudd til flyttbare benker på kjøkken. Det er hentet inn priser.

Sak 15/24 Status terminliste og mulige egne arrangementer – Blå tur – Seilkurs

- Terminlista er klar. Det skal settes opp vakter i tårnet og i kiosken og legges ut sammen med terminlista.
- Express
- Tur og Hav
- Kjølbåt
- Joller: dokk til ribber. Det er nødvendig for å holde disse i orden. Det er satt av 100 000kr til dette. Bård bestiller.
- Brett

Sak 16/24 NM BB11 Seivall Uke 33. 16.-18. August

- En orientering om BB11 og aktivitetsønsker fra BB11klubben Norge
- Seivall og innkvartering. Det er soveplasser i 2. etasje og evt på jolleloftet.

Sak 18/24 Oppdatert oversikt styret 2024.03.28 Ser noen feil her?

Styret Brevik Seilforening 2024

			Telefon nr.	E-post
leder	Morten	Zimarseth	91142900	morten.zimarseth@gmail.com
Nestleder	Ole-Øyvind	Ingebretsen	95190736	oleingebretsen@gmail.com
Informasjonsansvarlig	Nina	Klavenes	90025057	ninklave@gmail.com
Økonomi og Sponsor ansvarlig	Knut Olaf	Hauge	90762934	khauge76@gmail.com
Styremedlem 1	Pål	Klavenes	95142187	paal.klavenes@gmail.com
Styremedlem 2	Nils Petter	Hovemoen	95190736	nph9297@gmail.com
Styremedlem Anlegg	Espen	Johnsen	90737350	espen.andre@prf2.no
Styremedlem Sport og Junior ansvarlig	Bård	Sæthre	41634044	bard.sathre@kinera.no
Ungdomsrepresentant	Ole Martin	Lidal	98657510	olemartin.lidal@icloud.com
Varamedlem	Julia	Lindland	95143909	julia-l@online.no

Sak 19/24 Eventuelt

- Deltagelse i Borgertoget 17. mai. Veldig få har stilt de siste årene, vi stiller ikke opp på dette i år.
- Knut Olaf sjekker pris og tilgjengelighet på bedre nettverk på Seivall.
- Ledige plasser til flere BB11. pr nå er det ingen ledige, men Ole Øyvind skal se på mulighet til utvidelse.
- Bryggeutvidelse: Blåbærtoppen ønsker ca 40 båtplasser. Det vil gi seilforeningen inntekter og mulighet for forsterking og oppgradering av våre brygger. Det er usikkert om våre medlemmer vil godkjenne dette. Vi er opptatt av å fortsatt være en seilforening.

- Bommen blir flyttet til toppen av bakken ilt ca 14 dager. Vi bør bli enige om drifting av veien sammen med hyttefolket. Det er ikke etablert noen hytteforening ennå.
- Mastekran. Årlig godkjenning koster 4000 kr. Wire er nå fjernet. Ole Øyvind finner ikke noe dokumentasjon på krana. Det er vårt ansvar at den er sikret. Bolter må byttes. Nils Petter spør Oscar Widestam om ny beregning og dokumentasjon av krana.
- 7.-9. juni er det trening med Ilca med deltagere fra forskjellige foreninger.
- Nye premier: forslag fra Morten om termos, kopper bestikk ol. Eller porselenskrus fra PP.

Neste styremøte 28. mai 2024

Referent Nina Klavenes
Informasjonsansvarlig